
     

Zápis z porady starosty se zastupiteli městyse Choltice 

Porada 10/2015  Datum: 27. 4. 2015 
 
Přítomní:  P-přítomni, N-nepřítomni, O-omluveni 

Starosta : Bolek Tomáš Mgr. (Bol) P   
Místostarosta : Pavlík Jan Mgr.     (Pav) O   

Augustinová Jana (Aug)  P Fižová Vendula (FižV) P Horák Mir. Ing. (Hor) P 
Čermák Jan (Čer) P Havlík Rud. Ing. (Hav) P Málek Jan Ing. (Mál) P 
Fižová Marie Ing. (FižM) P Heřmanová Olga (Heř) P Minařík David (Min) O 

HOSTÉ : P. Jošt, Ing. Ferjenčík, J. Půlpán 
 
Program jednání: 

1. Plán porad a zasedání 
2. Připomínky zastupitelů 
3. Záměr revitalizace areálu koupaliště 
4. Úprava systému třídění odpadu v městysi 
5. Výběrové řízení na zahradníka 
6. Vstup do DSO ORP Přelouč 
7. Kulturní a sportovní akce v květnu (lukostřelecké závody, Liga hasičů, festival 

dětských pěveckých sborů) 
8. Pojmenování ZŠ Choltice po předsedovi MNV J. Procházkovi 
9. Záležitosti rozpočtu – vrácení části dotace na akci Rekonstrukce zámku Choltice – 

Renesanční zámek čp. 5, financování akcí Odkanalizování SZ částí Choltic a výstavby 
místních komunikací 

10. Záležitosti mobiliáře kaple sv. Romedia 
11. Ukončení pronájmu kosmetiky – pedikúry v čp. 260 
12. Prodej pozemku p. č. 758/29 v k. ú. Choltice 
13. Rozpočtové opatření č. 2/2015 
14. Volba zástupce městyse na valnou hromadu VAK Pardubice 
15. Pronájem komerčních prostor na zámku 

 
Průběh jednání a závěry: 
add 1. Plán porad a zasedání 
4. 5. 2015 – zasedání zastupitelstva (od 18 hodin, Zámecká restaurace) 
11. 5. 2015 – zasedání zastupitelstva (od 18 hodin, Zámecká restaurace) 
Program 3. zasedání 4. 5. 2015 

1. Zahájení 
2. Představení nové ředitelky ZŠ Choltice 
3. Záležitosti rozpočtu – vrácení části dotace na akci Rekonstrukce zámku Choltice – 

Renesanční zámek čp. 5, financování akcí Odkanalizování SZ části Choltic a výstavby 
místních komunikací 

4. Rozpočtové opatření č. 2/2015 a rozpočtový výhled na roky 2016 – 2018 
5. Výpůjčka pozemku p. č. 273 v k. ú. Choltice 
6. Pronájem pozemku p. č. 189/6 v k. ú. Choltice 
7. Prodej pozemku p. č. 758/29 v k. ú. Choltice 



8. Koupě pozemku p. č. 707 v k. ú. Choltice 
9. Bezúplatný převod pozemku p. č. 956 v k. ú. Choltice na městys Choltice 
10. Schválení územní studie Z7 – Choltice sever 
11. Volba zástupce městyse na valnou hromadu VAK Pardubice 
12. Informace o výběrovém řízení na pozici zahradníka 
13. Zápis do kroniky za rok 2011 
14. Informace o probíhajících pozemkových úpravách v k. ú. Choltice a Ledec 
15. Úprava systému třídění odpadu v městysi 
16. Informace o přípravě kulturních a sportovních akcích 
17. Informace starosty o aktivitách městyse od posledního jednání zastupitelstva 
18. Různé 

 
add 2. Připomínky zastupitelů 
Ing. Fižová: předala připomínku občanů ohledně přerostlých tújí v urnovém háji, je potřeba je 
ostříhat. Starosta přislíbil předání požadavku technikovi městyse.  
J. Augustinová: informovala se na ořezání stromů na hřbitově, dle několik let starého posudku 
AOPK ČR by měly některé z nich být ořezány či skáceny, práce podle ní však neproběhly, obává se 
spadnutí některých ze stromů. Starosta odpověděl, že k prořezání a kácení nejvíce poškozených 
stromů došlo, k obhlédnutí stromů může opět dojít. J. Augustinová zároveň upozornila na špatný 
stav památného stromu v lokalitě u Tří bratří.  
Ing. Havlík požádal o prosekání cesty na louce od Severní ulice za Jednotu. Starosta odpověděl, že 
nejde o obecní pozemek, ale o pozemek p. Hurychové, zjistí, zda by bylo možné jej vysekat a 
používat provizorní cestu.  
 
add 3. Záměr revitalizace areálu koupaliště 
P. Jošt přišel představit společně s J. Půlpánem a Ing. Ferjenčíkem záměr revitalizace areálu 
koupaliště a s tím spojený vznik spolku na obnovu areálu koupaliště. Vzhledem k tomu, že v průběhu 
porady zastupitelů došlo k neshodám i mezi příchozími hosty, kteří vyjádřili nesouhlas 
s prezentováním záměru P. Jošta, došlo se k závěru, že spolek na obnovu areálu koupaliště připraví 
finální záměr a s ním znovu osloví zastupitele o prodiskutování.  
V této souvislosti vyjádřili zastupitelé své názory o budoucí podobě koupaliště, shodli se na 
zachování sportovního charakteru areálu, s možností přírodní tělocvičny a stanového městečka. 
Ing. Málek zároveň vyjádřil možnosti přebudování na přírodní koupaliště a obnovu Kalvárie. 
 
add 4. Úprava systému třídění odpadu v městysi 
Starosta požádal Ing. Havlíka o svolání komise pro životní prostředí ve spolupráci s úřednicemi 
městyse a technikem městyse a vytvořit znovu leták pro občany, otázek a odpovědí. Zhodnotil kladně 
první svoz, kdy se odvezlo 220  kg plastů a 180 kg papíru. V úvahu přicházejí také letáčky, které by 
pracovníci městyse rozdávali občanům, kteří třídí, se zpětnou vazbou za odevzdané pytle. 
 
add 5. Výběrové řízení na zahradníka 
Starosta informoval o druhém kole výběrového řízení na zahradníka, do kterého se dostali dva 
uchazeči. Po absolvování pohovoru se výběrová komise shodla na Ing. Lucii Koláčné. 
 
add 6. Vstup do DSO ORP Přelouč 
Starosta informoval o možnosti vzniku dobrovolného svazku obcí, ve kterém by byly obce spadající 
pod obec s rozšířenou působností Přelouč. Tento svazek obcí by měl za úkol řešit problémy obcí, 
např. nedostatek míst v domovech důchodců, odpadové hospodářství, nedostatek míst v mateřských 
školách, sportovní vyžití dětí v rámci mimoškolních aktivit aj. Zastupitelé prozatím neprojevili 
souhlas se členstvím v tomto spolku.  
 
add 7. Kulturní a sportovní akce v květnu (lukostřelecké závody, Liga hasičů, festival 
dětských pěveckých sborů) 



30. 4. 2015 – čarodějnice – od 18 hodin, lampionový průvod, diskotéka na zahrádce, ohňostroj, 
soutěže 
2. 5. 2015 projede Cholticemi historický vlak, u příležitosti zahájení 15. sezóny železničního muzea 
v Rosicích nad Labem. Odjezd do Heřmanova Městce je v 10.58 hodin, ve 12:55 hodin projede 
Cholticemi zpět.    
2. 5. 2015 – lukostřelecké závody – v oboře 
9. 5. 2015 – liga hasičů – městys věnuje putovní poháry  
9. 5. 2015 – dětské chrámové sbory 
23. 5. 2015 odstartuje v Cholticích cyklovýlet s Josefem Zimovčákem. Na příští rok se plánuje 
výstava na zámku o historických kolech. 
31. 5. 2015 – dětský den ve spolupráci s rybářským spolkem  
 
add 8. Pojmenování ZŠ Choltice po předsedovi MNV J. Procházkovi 
Starosta informoval zastupitele o návrhu občanů Mgr. Čermáka, V. Ondráčka a J. Jošta 
pojmenovat ZŠ Choltice po předsedovi MNV J. Procházkovi. Vzhledem k přemíře administrativy 
v případě změny názvu zastupitelé souhlasí pouze s umístěním pamětní desky. V úvahu přichází i 
zmínění jména stavbyvedoucího Adamíry. Starosta požádal památkovou komisi o návrhu znění textu 
na památkové desce. 
 
add 9. Záležitosti rozpočtu – vrácení části dotace na akci Rekonstrukce zámku Choltice – 
Renesanční zámek čp. 5, financování části Odkanalizování SZ části Choltic a výstavby 
místních komunikací 
Starosta informoval zastupitele o zasedání regionální rady, které se uskuteční dne 19. 6. 2015. 
Nejpozději do 19. 5. 2015 tak musí být uhrazena vratka dotace na akci Rekonstrukce zámku 
Choltice – Renesanční zámek čp. 5. Následně bude městysi uhrazena poslední platba (644 tis. Kč), 
případně vyměřeno penále, o jehož prominutí se bude moci zažádat. 
 
Odkanalizování SZ části Choltic a výstavba místních komunikací: Dne 18. 5. 2015 by měly být 
zahájeny stavební práce.  
Starosta následně informoval o dopise, který byl zaslán občanům ulic Lipoltická, Luční, Hellichova 
a U Školy, ve kterém byli občané pozváni na informační schůzku, jež se uskuteční 29. 4. od 17 a od 
18 hodin, a kde byla občanům poskytnuta informace o možnosti přebudovat vlastní přípojky do 
kanalizace. V dopise byla občanům přislíbena možnost přepojení za 12 tis. Kč bez DPH, 
s třicetiprocentní spoluúčastí městyse (dle souhlasu zastupitelstva městyse). S postupem starosty 
vyjádřili někteří přítomní zastupitelé nesouhlas, a to především kvůli neinformování o této nabídce. 
Následně se zastupitelé vyjádřili k příspěvku městyse občanům na přebudování přípojek, a to takto: 
souhlas s příspěvkem: Ing. Horák, Mgr. Bolek, O. Heřmanová, Ing. Málek (menší procenta), J. 
Čermák, nesouhlas s příspěvkem: V. Fižová a Ing. Fižová (obavy z precedensu, pokud přispějeme 
jedné části občanů, je nutné pak přispět všem při dalších stavebních akcích), zdrželi se: J. 
Augustinová, Ing. Havlík. 
Dne 30. 4. rozhodne Zastupitelstvo Pardubického kraje o dotaci na akci. Rada Pardubického kraje 
doporučila zastupitelstvu schválení. 
 
add 10. Záležitosti mobiliáře kaple sv. Romedia 
Starosta informoval zastupitele o schůzce s farářem L. Pilkou, které se zúčastnili také V. Fižová, 
Ing. Fižová a L. Rychtecký. Městys prostřednictvím starosty zaslal p. Pilkovi žádost o převod 
mobiliáře kaple sv. Romedia do vlastnictví městyse. P. Pilka přislíbil kladné vyřízení žádosti, je 
nutné jej však probrat s ekonomickou radou. Následně bude žádost předána královéhradecké 
diecézi. Starosta požádal V. Fižovou o chronologický zápis dění ohledně vyřizování záležitosti 
mobiliáře kaple sv. Romedia. 

 
add 11. Ukončení pronájmu kosmetiky – pedikúry v čp. 260 
Starosta informoval o ukončení pronájmu místnosti v čp. 260, a to Ilonou Linhartovou, která zde 
provozovala kosmetiku a pedikúru. 



 
add 12. Prodej pozemku p. č. 758/29 v k. ú. Choltice 
Starosta informoval o vyvěšení záměru prodeje pozemku p. č. 758/29 v k. ú. Choltice o výměře 303 
m2 v kat. území Choltice, který vznikl oddělením od pozemku p. č. 758/3 geometrickým plánem č. 
627-69/2014. Účelem prodeje je přístavba k objektu sportovních kabin TJ Slavoj Choltice. Starosta 
a J. Čermák deklarovali vzhledem k možnému střetu zájmů (členství v TJ Slavoj Choltice), že 
nebudou ve věci na zasedání zastupitelstva hlasovat. 
 
add 13. Rozpočtové opatření č. 2/2015 
Starosta informoval zastupitele o rozpočtovém opatření č. 2/2015, přednesl jednotlivé položky. 
Rozpočtové opatření se bude schvalovat na příštím zasedání zastupitelstva. Vzhledem k tomu, že 
dne 4. 5. 2015 nebudou ještě připraveny úvěrové smlouvy, uskuteční se další zasedání zastupitelstva 
dne 11. 5. 2015. 
 
add 14. Volba zástupce městyse na valnou hromadu VAK Pardubice 
Starosta informoval zastupitele o valné hromadě VAK Pardubice, která se uskuteční 14. 5. 2015. Je 
nutné na zasedání zastupitelstva schválit zástupce, který na valnou hromadu pojede. Zastupitelé se 
shodli na osobě starosty. 
 
add 15. Pronájem komerčních prostor na zámku 
Starosta informoval o návrhu nájemní smlouvy, kterou současný nájemce předal prostřednictvím 
svého právního zástupce městysi. Tento návrh je třeba dopracovat, neboť stále chybí výčet investic. 
Zastupitelé se k návrhu vyjádří až po zkompletování. JUDr. Vorlová, právnička městyse, připravuje 
v tuto chvíli své stanovisko v celé věci. 

 
Zapsala: Vendula Fižová 

 


